
   

FAU-møte Siggerud skole 08.04.24 
 

Tilstede kl 18:00 
Rektor 
Tom Arild 10 trinn, Linn 2. trinn, Camilla 9.trinn, ? 1.trinn 
 

Tilstede fra kl 1930: 
Ingrid 4. trinn, Liss 2.trinn, Martina 6. trinn, Ellen 8 trinn 
 
  

Mobilforbud 
Rektorer i NF har hatt møte og er ulike i praktiseringen på hver skole, noen har det fritt og noen 
har totalforbud. 
Politikerne i Nordre Follo jobber med et eventuelt forbud. En sterk anbefaling fungerer ikke så 
godt, rektorene ønsker et mobilforbud og vil bare ha et tydelig ja eller nei fra politikerne. 
  

Befaring/ Uteskole 
Arne Gunnar uttrykker stor bekymring om hvordan det blir med uteskole videre. Blir det gitt timer 
til en ny lærer som kan fortsette jobben han har gjort? Noen må være ansvarlig for en uteskole, 
vanskelig om ingen har et overordnet ansvar. Rektor har forsøkt å gi noen timer til èn som ikke 
kan ta dette. 
 
Uteskolegruppa mener at det ikke er nødvendig med èn dedikert voksen. FAU er uenig i dette. 
Skolen skal jobbe internt med å senke lista som gjør at det er lettere for den enkelte lærer å ta 
med klassen ut.   
 
Uteskole er ikke ut på tur, men skole hvor fagene gjennomføres ute. Årshjulet er at trinnene skal 
være innom Sagstua og Elgrudtjern i løpet av tiden de går på skolen, men ikke at de skal være 
der hver uke. Den enkelte lærer har ikke et valg om å ta med seg elever på uteskole eller ikke, 
dette skal de gjøre. Om lærerne er utrygge må de prate med uteskole gruppa som så må en 
derfra bli med og veilede. Foreldre oppfordres til å kontakte skolen ved avvik på uteskole. Viktig 
at det kommer frem dersom det er lærere som gjør at det ikke blir tur. 
 

Vedlikehold 
Kan FAU sørge for vedlikehold av uteområdene for å beholde dette? 
Rektor ønsker å gi lærere noen styrkningstimer i uka til å holde litt i det som Arne Gunnar har 
gjort og holde kontakten med gruppa som FAU setter sammen som dugnadsgruppe. 
Noen må lage en plan for hva som skal skje og ha kontroll, om dette skal videreføres. 
Mellomtrinn og ungd skole kan også lære seg å gjøre litt dugnad. Utlånsboden med skøyter og 
ski må også vedlikeholdes. FAU må skaffe en kontaktperson i vedlikeholdsgruppa.  
 
 



   

Elevbedrift 
Kan man gjøre dette på en litt annen måte en AG har gjort? Elever som holder vedlike, lager skilt, 
hogger ved, drar med seg andre klasser på tur. Onsdager på Siggerud gård er det baking 
historiefortelling, eldre som kommer på kaffe og bolle, skuespill om historien på Siggerud. Dette 
er videreført av Kamilla Stallerud. 
 
Fredagsgruppa som har vært på Sagstua, «handygruppe» som hogger ved til eldre, Sagstua osv. 
hjelper sanitetsforeningen med bjørkeris. Hjelper Kiwanis med plankesti over myr, skilting. 
Dette har AG holdt i.  Det må være en kontaktperson fra skolen som har det overordnede 
ansvaret. 
 
Siggerud skole ha mye utstyr som AG har på sin eiendom, kano, vester årer.. AG vedlikeholder. 
AG kan bidra på det som skjer fremover, men det må være en ansvarlig fra skolen. 
I april skal alle lærerne til Sagstua i regi av uteskolen.  
 
FAU lurer på om man kan søke midler til et prosjekt? Midlene må gå til lønn for den personen 
som skal gjøre dette. 
 
Lesekoordinator i kommunen fikk et slikt bibliotek-tilbud. Personen skal lære opp andre. Kan vi 
få til noe lignende? 
 
Informere klassene om at stedene er tilgjengelig for klasser og bursdager. 
Gå ut i ØB om dette? Kan FAU fronte dette? Vinkle dette på en god måte på Siggerud. Snakke 
Siggerud opp. Uteskole = Psykisk helse. Kan man få inn timer til dette i kommunen? 
Skolen har ikke sjans til å vedlikeholde. Fag og timeplanfordeling jobbes med. 
FAU starter med å sette sammen en vedlikeholdsgruppe. 
 
Bemanningsnormen: Maks 15 elever per voksen i 1.-4.trinn, 5-7.trinn skal ha maks 20 elever per 
voksen. 
 
Alle ressurser i 1.-4. telles i forbindelse med normen (leseveileder, spes ped). Styrkning i tillegg 
til lærere, dette skal deles på og få 15 elever per voksen. GSI- skjema som må fylles ut hver høst, 
hvor skolen legger inn antall ressurser. Dette er tall som kommunen og medier har tilgang til. 
Lærernorm er lovpålagt. Skolene får påpek dersom lærernormen ikke oppfylles. 
 

17.mai 
En viss % av inntektene til FAU fra Matkroken på 17. mai? 
17.mai blir i skolegården. Må ha en befaring først for å se på plassering av kiosker og bord. 
Korpset skal være med på gjennomgang med Eivind. 
Korpset lurer på om drillerne skal underholde etter korpset? Evt hvor?  Ved kirkestua etter toget? 
Dette kan gjøres utenfor butikken? Eller kirkebakken? 
FAU tar over inntektene fra 17. mai og sponser 5. trinn med klassefest. 
Fau søker kommunen om støtte og betaler dette til korpset? 
Tips om Legathåndbok. Korpset kan benytte seg av denne. 
Havaristen har tidligere sponset til 17.mai. 
FAU leder går inn i 5. klasse hver høst og informerer om 17.mai 



   

Informerer 4. trinn om at de skal bidra med kake 
Legges inn i årshjulet. 
Samle forslag til neste års trinn om alternative løsninger. 
 
 

Natteravn 
10.klasse har utfordring 17.mai helgen.  Fredag og lørdag. Natt til 17. er dekket. 
31. mai må dekkes av andre enn 10. trinn. FAU setter opp vakt av frivillige. 
 

Høringssaker 
Spørre Eivind om høringssaker om gjelder SFO. 
Endring i forskrift om skole- dans og musikk. Elever ikke får lov å søke til andre skoler. Akershus 
kjøper opp plasser i Oslo. Om dette går gjennom vil ikke barna kunne få innvilget søknad om å gå 
på skole i Oslo. NF som skal være beste oppvekstkommune, tvinger folk til å flytte ut av 
kommunen. Gjennomsnittlig 2 stk i året. Dyktige barn som kan utvikle seg på spesialskole i 
Oslo. FAU foreslår svar  «at iom at disse tilbudene forsvinner må kommunen komme opp med et 
tilsvarende tilbud i nordre follo. Inngå avtale med Marianne mørk eller kontra for et lignende 
tilbud.» 
Martina har lagt ut kontoutskrift som alle kan informere klassene om. 
 

Dugnad i skolegården 
Dugnadsdato: 28. april. Alle tar med eget redskap. 
Eivind er kommunekontakt. Kommunen har ikke blitt ferdig med plantekassene, og må 
ferdigstille dette. 
  
   
Nordre follo har satt seg som mål å være landets beste oppvekstkommune. 
 
Dere ønsker nå å kutte tilbudet hvor elever med særskilt talent kan få innvilget plass på skoler med 
"spesielle skoletilbud tilpasset talenter innenfor områder hvor det er opptaksprøver eller der  
kommunen ikke har skoletilbud som ivaretar utviklingsbehov og dette er nødvendig for  
kvalifisering til yrke". 
 
Dere har selv uttalt at det i de siste årene i gjennomsnitt har vært 2 elever i året som kommer inn på 
linjene musikk og dans i Oslo dette tilbudet har blitt gjeldende for. 
Er virkelig merkostnaden for å sende 2 elever i året på en skole tilpasset deres talenter så stor at dere 
vil tvinge kommunens talenter til å flytte til Oslo for å kunne få innvilget plass der? Det virker stikk i 
strid med mål om å være landets beste oppvekstkommune! 
 
Hvilke tilbud mener dere å kunne tilby her i kommunen som er likeverdig tilbudet i Oslo som de ikke 
lenger vil få innvilget? 



   

 
 
    

 

 
 


